
personeel te vermelden.
9. Feye/ioorc/ wint de thuiswedstrijd tegen de Joegoslavische club

/tarfmc&i Ms in het toernooi om de Is wropa Cwp ƒ// met 1 -0. Deze
winst is echter niet genoeg om zich te kwalificeren voor de volgende
ronde. De eerste wedstrijd werd met 0-2 verloren.

10. Pro/ öfr. //.C. AW/er, buitengewoon hoogleraar voor de
vervoers- en haveneconomie, neemt afscheid van de Erasmus
Universiteit met een rede 'Beleidsvisies op vervoer in de branding'.
Hierin stelt hij, dat de Europese vervoersfunctie een bijdrage moet
leveren aan de verlaging van produktiekosten van de industrie in
Europa.

10. Naar verluidt zou er op de Maas tweehonderd ton zware
stoo&o/ïe, afkomstig van de bij Luik gezonken tanker 'Steve', in de
richting van het /ty'/i/no/id^eöierf stromen. De Biesbosch-bekkens,
waaruit Rotterdam zijn drinkwater betrekt, zijn uit voorzorg ge-
sloten.

11. Uit tellingen van de /ÉiïT blijkt dat een toenemend gebruik
wordt gemaakt van het ope/ifozflr vervoer in de stad. Vooral het
rivierkruisend vervoer neemt toe, waartegenover een afname staat
van het autoverkeer via de oeververbindingen.

11-17. Een Rotterdamse rfe/égaf/e onder leiding van wethouder
drs. J. Riezenkamp van Haven- en Economische Zaken bezoekt de
Volksrepubliek C/n'/ia.

12. Mevrouw M.H.M.F. Gardeniers-Berendsen, minister van
Volksgezondheid en Milieuhygiëne, opent in het Museum voor
Land- en Volkenkunde de te/zfoo/tf fe//i/!£ 'ArwzVfe/i va/i Aeme/ e«
Ae/' over 5000 jaar gebruik van drugs.

13. Z>5. / . Lq/oréf van de Remonstrantse Gemeente Rotterdam
neemt afscheid.

14-15. Tijdens de Z>égrorz>z£.sflte0afte/2 van de /ty'/imom/raarf
deelt gecommitteerde Joh. de Jong mee, dat tussen de gemeente
Rotterdam en het openbaar lichaam Rijnmond overeenstemming is
bereikt over de overdracht van de JV. K. iVva/verwer&zVi^ity'/imo/u/
aan de gemeente Rotterdam. De overige deelnemende gemeenten en
de Rijnmondraad zullen zich hierover in de naaste toekomst moeten
uitspreken. Voorts deelt hij mee dat de Azrieve/i drastisch verhoogd
moeten worden als in Nederland geen oplossing wordt gevonden
voor de berging van de afvalslakken van het bedrijf.
Voorzitter dr. ir. A.P. Oele meent dat omzetting van het openbaar
lichaam Rijnmond in een provmc/e nog wel vijfjaar in beslag zal
nemen. De Raad spreekt zich in een mo//e-Swwrertdow& (PvdA) uit
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